
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 10.03.2020  
 
Behandling: 
 
Tor Langsæter orienterte om de to alternative forslagene som presenteres i saken.  
Hvis skolene får reduserte ressurser, er det viktig å være klar over at skoleturer ikke er 
lovpålagt, og ikke er en del av kjernevirksomheten til skolene. 
 
 Oppvekstutvalget støtter at alternativ B velges som utgangspunkt for høringen.  
 Det er ønskelig at skoleturer går i skolens regi.  
 Utvalget ønsker likebehandling mellom skolene. Men hvis foreldrene på en skole ikke 

greier å finansiere selve turen, er det vanskelig å tenke seg at det skal gå ut over alle de 
andre skolene.  

 Skolene kan ikke nekte foreldrene å arrangere turer for barna helt utenfor skolens ansvar. I 
slike tilfeller er det alternativ A som gjelder.  

 Skolene og foreldrene må prøve å få til mest mulig ekstern finansiering, f.eks. støtte fra 
Stortinget, hvis det skal avlegges besøk dit.  

 Ekstragodtgjøringen til de ansatte (slik det går fram av SGS 1010) har vært skolenes bidrag 
til skoleturene. Administrasjonen kjenner ikke til at det er noe i veien for at foreldrenes 
innsamlede penger også kan gå til å dekke de ansattes ekstragodtgjøring, dersom det er 
nødvendig for å kunne gjennomføre skoleturene.  

 Pga. momsrefusjon bør skolene legge ut for alle utlegg, og motta refusjon fra klassekassen 
i etterkant.  

 Skoleturer i skolens regi regnes som en del av opplæringen, og fører selvsagt ikke til at 
elevene får fravær.  

 
Oppvekstutvalgets konklusjon 
1. Saksframleggets alternativ B sendes ut på høring.  
2. Høringsinstanser er foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU) og elevrådene ved skolene, 

Utdanningsforbundet og Fagforbundet.  
3. Endelig vedtak gjøres i oppvekstutvalget den 28. april 2020.   
  
 
 
 


